
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۷۵۴۰

تاریخ ارسال پرسش: ۲۱:۳۷:۴۱ ۱۳۹۵/۷/۲۰

متن پرسش

سلام علیکم: آیا شکل عزاداری هم نباید مثل روح آن لطیف باشد؟ شکل گریه کردن بزرگانی چون

حضرت امام، آیت االله بهجت و.. شباهتی با ما دارد؟ اینکه مکرر در جلسات هیات گفته می شود بلند

فریاد بزن، محکم به سینه بزن، به سر و صورتت بزن. حاوی مقداری خشونت و بی لطافتی نیست؟

آیت االله بهجت رحمه االله علیه به خادمین حرم حضرت معصومه سلام االله علیها فرموده بودند به این

مضمون که مواظب باشید در حرم صدا بلند نشود که این کار باعث اذیت ملائکی است که آنجا

هستند، در مورد هیات نیز این فرمایش جا دارد؟ با عرض پوزش و تشکر.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مسلّم در حرم اولیاء الهی و حتی در مساجد نباید صداها، به طور غیر عادی

بلند باشد و کار مداحهایی که اصرار بر بلندکردنِ غیر معمولی صدا دارند خوب نیست. موفق باشید


